

《单词百科:FNR是什么意思?FNR怎么发音?FNR的解释和用法》

英语单词FNR是什么意思?FNR怎么读?FNR怎么发音?简答网为您整理了FNR的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



FNR的意思

1、abbr.Fast Neutron Reactor 快中子反应堆;

FNR的双语例句

1、The application of the drought risk analysis technique provides a new way for realization of the scientific management of drought control for agriculture.

干旱风险技术应用为实现干旱管理科学化，提供了一条新的技术途径。

2、Design of Predeformation Apparatus for FNR Series Wire Rope

FNR类钢丝绳预变形器的设计

3、We compare the performance of dynamic combined indexing and FNR tree indexing by the number of node access.

通过对动态组合索引和FNR树索引方法在操作中的结点存取次数为性能参考，进行性能比较。

4、The results show that the FNR in LC-mode can be used as potential magnetic sensitive sensor.

该结果在实际应用中有利于提高FNR磁敏传感器的灵敏度和扩大磁敏线性区间；

5、To introduce structure and process design of horizontal adjustable predeformation apparatus according to production require of FNR series multilayer stands non rotation ropes.

根据FNR类多层股不旋转钢丝绳的生产要求，对卧式可调式预变形器进行结构和工艺设计。

6、And in a departure from current trends in autonomous-vehicle development, Chevy envisions the FNR as a vehicle for the mass market.

与当前自动驾驶汽车开发的潮流有所不同，雪佛兰预计FNR将属于大众市场。

7、And in a coma FNR the honeymoon.

在度蜜月时昏迷了。

以上是简答网为您整理的FNR怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于FNR的用法、FNR

的释义、FNR的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/FNR>